

Title (en)
RESILIENT MOUNTINGS.

Title (de)
ELASTISCHES MONTAGEELEMENT.

Title (fr)
SUPPORTS ELASTIQUES.

Publication
EP 0255822 A1 19880217 (EN)

Application
EP 86906383 A 19861022

Priority
GB 8601732 A 19860124

Abstract (en)
[origin: WO8704557A1] A resilient mounting for a carcass (20) and platter/pick-up arm board (22) of a phonographic turntable comprises an integral silicone rubber moulding providing a diaphragm (12), an upstanding post (14), and a depending skirt (16). The carcass (20) is secured to the periphery of the diaphragm (12) with the skirt (16) acting as a resilient support for the carcass. The board (22) is supported on the post (14). A nut and bolt (24, 26) cooperate with the post (14) to act as a levelling device.

Abstract (fr)
Un support élastique destiné à une carcasse (20) et au panneau (22) comportant le plateau et le bras de lecture sur une platine phonographique est constitué d'un moulage monobloc en caoutchouc aux silicones formant une membrane (12), un montant droit (14), et une jupe (16) qui retombe. La carcasse (20) est assujettie à la périphérie de la membrane (12), la jupe (16) jouant le rôle d'un support élastique pour la carcasse. Le panneau (22) est supporté sur le montant (14). Un boulon et un écrou (24, 26) coopèrent avec le montant (14) pour jouer le rôle d'un dispositif stabilisateur.

IPC 1-7
G11B 33/08

IPC 8 full level
G11B 33/08 (2006.01)

CPC (source: EP KR)
G11B 33/08 (2013.01 - EP KR)

Citation (search report)
See references of WO 8704557A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8704557 A1 19870830; DK 445387 A 19870826; DK 445387 D0 19870826; EP 0255822 A1 19880217; GB 8601732 D0 19860226;
JP S63502383 A 19880908; KR 880701006 A 19880413

DOCDB simple family (application)
GB 8600650 W 19861022; DK 445387 A 19870826; EP 86906383 A 19861022; GB 8601732 A 19860124; JP 50561386 A 19861022;
KR 870700854 A 19870921